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P R O T O K Ó Ł N R XV/08 

z Sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 25 kwietnia 2008 roku 

 

 

 

W Sesji udział wzięli:  

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście. 

Listy obecności w załączeniu.  

 

 

Ad. 1. 

Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia i powitał zebranych. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W Sesji udział wzięło 

15 Radnych. Wszyscy Radni obecni. 

W związku z tym Sesja moŜe podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad. 2. 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Grzegorz Stępień – Radny, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 

 

Ad. 3. 

Zapytania i interpelacje: 

1) Pani Anna Dziewanowska – Radna – jako Radna mam zgłoszenia od 

mieszkańców Oblęgorka, tym razem od młodszych, bardzo często juŜ dorosłych. 

MłodzieŜ skarŜy się Ŝe nie jest uregulowany sposób dostępu ich do boisk 

szkolnych. Bardzo proszę Ŝeby tę sprawę jakoś uregulować. Na posiedzeniu 

Komisji BudŜetowej przed poprzednią Sesją była ta sprawa podnoszona, zostało to 

zapisane w protokole. Chodzi o młodzieŜ często dorosłą, pozaszkolną uczącą się 
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na wyŜszych uczelniach lub nawet pracującą, która chciałaby czas wolny spędzić 

w sposób ogólnie akceptowany, a nie wałęsać się po wsi. Boisko wiejskie w tej 

chwili jest jeszcze nie do uŜytku, poniewaŜ jest tam za mokro, Ŝeby wejść.  

Więc jest prośba, zresztą Kolega Drogosz – Radny Oblęgorka takŜe takie głosy 

miał i moŜe potwierdzić, Ŝeby w jakiś sposób tę sprawę uregulować. W okresie 

ciepłym chodzi o boisko zewnętrzne, a w zimie o salę gimnastyczną,  

2) Pan Stanisław Drogosz – Radny – Wysoka Rado, Panie Wójcie, sprawa tego 

korzystania z boisk jest sprawą bardzo waŜną dla nas choćby przez wzgląd na to, 

Ŝeby odciągnąć młodzieŜ od pewnych domów, gdzie sprzedaje się „to i tamto”. 

Jeśli choćby jeden chłopak nie poszedł do sklepu, to warto udostępnić te boiska. 

To nie są obiekty, które nadają się do zamknięcia, po to są wybudowane i są 

publiczne, Ŝebyśmy mogli z nich korzystać. Nie moŜemy na to pozwolić, Ŝeby tak 

to się odbywało. Na poprzedniej Sesji i Komisjach uchwaliliśmy, Ŝe zapisujemy 

„młodzieŜ pozaszkolna”, Ŝeby była jasna sprawa, kto ma z tego skorzystać. Do 

dziś wygląda to trochę inaczej, ubolewam nad tym bardzo mocno i bardzo proszę 

o zajęcie się sprawą i wytłumaczenie dlaczego tak się dzieje?  

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – poinformowała, Ŝe na dzisiejszej Sesji chciałby 

zabrać głos przedstawiciel Rady Rodziców z Oblęgorka. 

 

Pan Jerzy Sienkiewicz – mieszkaniec Oblęgorka – chciałem zadać pytanie, na które 

prosiłbym o odpowiedź na piśmie, poniewaŜ nie mam czasu czekać. Chciałem zapytać 

władze gminy – jakie zamierzają podjąć kroki w odniesieniu do działki nr 567/1                    

w Oblęgorku, poniewaŜ działka ta traktowana kilkoma postanowieniami, które są 

ignorowane, jest sukcesywnie zagospodarowywana i nic się nie dzieje,                                   

a postanowienia leŜą sobie. Jest to martwe prawo.   

 

Pan Przewodniczący obrad – odpowiedź na zapytanie Pana Sienkiewicza będzie 

udzielona na piśmie, a na wcześniejsze zapytania odpowiedzi udzieli Pani Dyrektor 

Szkoły, która będzie obecna w dalszej części obrad.   
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Ad. 4.  

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił informację z realizacji uchwał 

Rady Gminy podjętych na Sesji w dniu 28 lutego 2008 r. oraz informację z pracy 

Wójta Gminy między Sesjami Rady Gminy (mat w zał.). 

 

Radni otrzymali informację z zakresu przeprowadzonych postępowań o udzielenie 

zamówienia publicznego w okresie od 26.02.2008 r. do 23.04.2008 r. oraz informację 

z zakresu zamówień publicznych za 2007 r. – postępowania przeprowadzone na 

podstawie ustawy prawo zmówień publicznych i informację z zakresu zamówień 

publicznych za 2007 r. – postępowania przeprowadzone z wyłączeniem ustawy prawo 

zmówień publicznych o wartości powyŜej 5.000 zł, a poniŜej 14.000 Euro (informacje 

w zał.). 

 

Rada Gminy przyjęła przedłoŜone informacje. 

 

Ad. 5.  

Do protokółu Nr XIV/08 z Sesji Rady Gminy z dnia 28 lutego 2008 r. nie 

wpłynęły uwagi i zastrzeŜenia. 

 

Rada Gminy przyjęła protokół w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 6.  

Sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy Strawczyn za 2007 r. oraz 

informacja z wykonania załoŜeń polityki społeczno – gospodarczej gminy Strawczyn 

za 2007 r. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy poinformował – budŜet w 2007 r. został 

wykonany po stronie dochodów w kwocie 20.618.000 zł na plan 20.606.000 zł, jest 

niewielkie przekroczenie wynoszące 100,06%. 

Struktura dochodów przedstawia się następująco: 

- subwencje oświatowa i ogólna stanowią – 48,7 %, 
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- dotacje na zadania zlecone – 20,7 %, 

- dotacje na zadania własne – 4,9 %, 

- dochody własne – 21,4 % - pierwszy raz przekroczyły 20 %, dotychczas stanowiły 

poniŜej 20 % dochodów ogółem,  

- środki pozyskane z Unii Europejskiej – 4,2 %, są to pieniądze na rozbudowę szkoły 

w Oblęgorku, na realizację programów „Szkoły Jagiellońskie” i Świętokrzyska 

Kuźnia Pomysłów, „Sokrates Comenius”. 

Sytuacja negatywna w wykonaniu budŜetu za 2007 r. dotyczy zaległości w podatkach 

od nieruchomości od osób prawnych. Szczególnie jedna firma na terenie gminy jest          

w bardzo złej kondycji finansowej, zaległości rosną i nie ma Ŝadnych oznak, które by 

wskazywały, Ŝe coś się tam moŜe zmienić. Jest to trudne do zrozumienia, poniewaŜ 

obecnie inne firmy mają zamówienia, zarabiają pieniądze. 

Jest teŜ mniejsze przedsiębiorstwo na terenie Oblęgorka, które niby sprzedaje swój 

produkt, a ma zaległości. 

Natomiast zaległości od osób fizycznych nie rosną, ale równieŜ nie maleją, jest to 

kwota 127.800 zł + odsetki za zwłokę. Wszystkie czynności przypisane prawem w tej 

sprawie zostały wykonane przez pracowników księgowości. Nie ma zaniedbań                  

w procedurze egzekwowania tych naleŜności, niestety nie moŜna sobie z tym poradzić. 

Pozytywnym jest wzrost dochodów własnych, będą one miały coraz większe 

znaczenie. Dotacja to jest coś takiego, Ŝe pieniądze przychodzą na określony cel – np. 

zasiłki, subwencja oświatowa tak samo. Natomiast dochody własne i subwencja 

ogólna, to są środki pienięŜne, o przeznaczeniu których decyduje Rada Gminy i z tego 

idą wydatki przede wszystkim na inwestowanie. 

W 2007 r. była wydatkowana kwota 20.378.398 zł, jest to wykonanie w 98,64 %,             

a w przeliczeniu na 1 mieszkańca 2.048 zł, np. gmina Sitkówka-Nowiny ma 2,5 do 3 

razy więcej niŜ nasza gmina. 

Struktura wydatków była zastępująca: 

- Oświata i wychowanie – 49,2 %, 

- Pomoc społeczna – 22,9 %, 

- Administracja (koszty funkcjonowania Urzędu) – 10,1 %, 

- Transport – 3,9 %, 
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- Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 4,3 %. 

Wydatki bieŜące z kwoty 20.378.000 zł wynoszą 16.095.000 zł tj. 78,99 %, natomiast 

wydatki majątkowe 4.282.000 zł tj. 21 %. Wyraźnie maleje procent wydawanych           

z budŜetu pieniędzy na inwestycje. To jest trend niekorzystny dla gminy, pokazuje Ŝe 

myślimy tylko dziś i teraz o sobie nie myślimy o tym, co będzie się działo                               

w przyszłości. 

NaleŜy podkreślić dobrą sytuację finansową gminy. Na chwilę obecną nie mamy 

zadłuŜeń, poza pieniędzmi, które były zaciągnięte na rozbudowę szkoły w Oblęgorku    

i tam trwa spór z wykonawcą oraz na świetlicę w Oblęgorze. Mamy spłacone 

wszystkie kredyty: w Banku Spółdzielczym i Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska. 

To było zamierzone, celowe działanie, po to, aby teraz przy korzystaniu ze środków 

Unii Europejskiej mieć komfort wkładu własnego.  

Uchwalony budŜet uległ zmniejszeniu w ciągu roku 2007, poniewaŜ na początku były 

wprowadzone środki unijne, ale nie pokazały się na przestrzeni 2007 r., dlatego 

wysokość budŜetu malała. Wszystkie zmiany były znane Radzie Gminy, bo nikt zmian 

nie dokonuje tylko Rada. Wszystkie były uzasadnione, analizowane przez 

poszczególne Komisje jak równieŜ Radę Gminy. 

Na przestrzeni 2007 r. o wszelkich działaniach Wójta i Urzędu, Rada była na bieŜąco 

informowana na kaŜdej Sesji poza jedną, która była zwołana wyjątkowo i nie było 

informacji, ale ten okres był objęty informacją na kolejnej Sesji. 

Chciałem wszystkim bardzo gorąco podziękować Panom Przewodniczącym, Radzie, 

Sołtysom za współpracę i za wspieranie mnie w rozwoju gminy. 

Chcę podziękować mieszkańcom, bowiem mam bardzo mocne przekonanie, Ŝe taka 

ocena z boku, ludzi niezaangaŜowanych jest bardzo dobra, dla mnie bardzo duŜo 

podpowiada. Kontakt z ludźmi mam bardzo szeroki i od ludzi wprost najwięcej się 

dowiaduję. Te spostrzeŜenia i oceny są niejednokrotnie bardzo krytyczne, ale                     

w większości bardzo szczere i to jest bardzo istotne. 

Chcę równieŜ podziękować swoim kierownikom jednostek organizacyjnych                        

i wszystkim pracownikom. Mimo niejednokrotnie bardzo surowej oceny 

pracowników, bardzo wysoko oceniam ich pracę. Potwierdzeniem tego jest fakt, Ŝe 
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gmina jest w pełni przygotowana do przyjęcia – wchłonięcia środków unijnych. 

Czekaliśmy na więcej, ale będzie mniej. Z tym sobie bez najmniejszych problemów 

poradzimy. Ponadto mam nadzieję, Ŝe będziemy równieŜ prowadzili inwestycje ze 

środków własnych. 

 

Pan Przewodniczący obrad otworzył dyskusję na temat sprawozdania z wykonania 

budŜetu gminy za 2007 r. oraz informacji z wykonania załoŜeń polityki społeczno-

gospodarczej gminy za 2007r. 

 

Pan Grzegorz Stępień - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Strawczynie z dnia 28 marca 2008 r. w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy w Strawczynie (opinia i wniosek Komisji             

w zał.). 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał Uchwałę Nr 33/I/2008 VIII Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 2 kwietnia 2008 r. dotyczącą 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium (w zał.). 

 

Ad. 7 a) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy 

za 2007 r. i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2007 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał, Ŝe w sprawie udzielenia absolutorium, 

Radnych obowiązuje głosowanie jawne imienne przy pomocy listy obecności                

i odczytał w/w projekt. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za 

2007 r. i udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2007 r. został przegłosowany 

w głosowaniu jawnym imiennym przy pomocy listy obecności: 

1. Pan Piotrowski Wiesław - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

2. Pan Malicki Janusz - „jestem za udzielenia absolutorium”,  
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3. Pan Gieroń Stanisław - „jestem za”, 

4. Pan Drogosz Stanisław Marek - „jestem za”, 

5. Pani Dziewanowska Anna - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

6. Pani Gad Halina - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

7. Pan Kukulski Tadeusz - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

8. Pan Naszydłowski Zbigniew - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

9. Pan Nowek Mieczysław - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

10. Pan Raczyński Jarosław - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

11. Pani Raczyńska Teresa - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

12. Pan Stępień Grzegorz - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

13. Pan Szczepański Włodzimierz - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

14. Pani Wesoła Maria - „jestem za udzielenia absolutorium”, 

15. Pan Wilczkowski Arkadiusz - „jestem za”. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XV/114/08 podjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 20 min. przerwy (od godz. 1100 do godz. 1120). 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 7. b) 

 Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały                     

w sprawie zmian w budŜecie gminy Strawczyn na 2008 r. 

 

Komisja BudŜetu i Inwestycji zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 

 

 Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 

gminy Strawczyn na 2008 r. i poddał pod głosowanie: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XV/115/08 podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 7. c)  

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Strawczynie za rok 2007. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany:  

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XV/116/08 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. d)  

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XV/138/04 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 11 czerwca 2004 r.           

w sprawie ustalenia najniŜszego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii 

zaszeregowania pracowników samorządowych zatrudnionych w jednostkach 

organizacyjnych gminy Strawczyn i poddał pod głosowanie: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XV/117/08 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. e)  

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 

zgody na przyjęcie nowego członka do Związku Gmin Powiatu Kieleckiego w Zlewni 

Górnej Nidy oraz zatwierdzenia zmiany Statutu  Związku Gmin Powiatu Kieleckiego 

w Zlewni Górnej Nidy. 

 

Zapytań nie było. 



9 

 

Projekt uchwały przegłosowano:  

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XV/118/08 podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. f)  

Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia na terenie Gminy Strawczyn Konkursu 

„Człowiek Roku”.  

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – na posiedzeniach Komisji dyskutowaliśmy nad 

zasadami konkursu. Jest taki punkt, Ŝe „Człowiekiem Roku” moŜna być tylko raz. 

Mnie się wydaje, Ŝe to jest zawęŜanie, np. Wiktory są rozdawane po kilka razy, potem 

są np. Super Wiktory, więc mnie się wydaje, Ŝe moŜna to ściągnąć z innych 

dorocznych konkursów ogólnopolskich, czy regionalnych i nie ograniczać tego do 

jednorazowej nagrody. Jeśli okaŜe się, Ŝe ktoś jest bez przerwy Super Człowiekiem, to 

dlaczego nie nagrodzić tej osoby kilka razy, co byłoby teŜ stymulujące dla innych 

ludzi. Tym bardziej, Ŝe będzie się to wiązać z nagrodą pienięŜną, czy rzeczową. 

Ja bym postulowała, aby ten regulamin jeszcze przedyskutować i uatrakcyjnić. 

 

Pan Stanisław Marek Drogosz – Radny - Komisja wniosła spostrzeŜenie, aby 

„Człowiekiem Roku” nie został nikt z administracji urzędującej, ani pracownik, ani 

radny włączając sołtysów. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna - na Komisji sugerowaliśmy, dlaczego ograniczać 

się do jednorazowego wyróŜnienia kogoś? Dopracować regulamin, Ŝeby wytypowanie 

i ewentualnie wybranie kogoś na „Człowieka Roku” powodowało to, Ŝe jego praca 

która została doceniona, była jeszcze lepsza z moŜliwością docenienia jej drugi, 

trzeci… raz. 

Kapituła będzie decydować o wyborze, chodzi tylko o to, Ŝeby nagroda nie była 

przyznawana tylko raz i osoba, która ją otrzyma „spocznie na laurach”. 
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Pan Przewodniczący obrad zaproponował pozostawienie regulaminu w przedstawionej 

formie i przegłosowanie zgłoszonych wniosków, w przyszłości moŜna wprowadzić 

inne zmiany. 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy poinformowała, Ŝe moŜna dodać zapis              

o wyłączeniu radnych i sołtysów w przypadku, gdy np. uratują komuś Ŝycie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek o wykreślenie punktu nr 7 

w regulaminie o treści: „Człowiekiem Roku moŜna być tylko raz”: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 15 Radnych. Większością głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się” 

wniosek przyjęto. 

 

Przegłosowano wniosek o dopisanie w punkcie 8 „i sołtysów”. 

- za – 13, 

- przeciw – 1, 

- wstrzymało się – 1. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto większością głosów „za”, przy 1 „przeciw” 

i 1 „wstrzymującym się”. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe naleŜy ustalić liczbę członków Komisji 

Konkursowej i złoŜył wniosek, aby liczyła 5 osób. 

 

Wniosek został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 
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Pan Przewodniczący obrad zaproponował, aby w regulaminie w punkcie 2 podpunkt 3 

otrzymał brzmienie: „laureat konkursu z poprzedniego roku nie biorący udziału          

w konkursie”. 

 

Pan Stanisław Marek Drogosz – Radny – złoŜył wniosek o wykreślenie ze składu 

Komisji konkursowej laureata z poprzedniego roku, poniewaŜ będzie Kapituła 5 

osobowa i będzie wystarczająca. 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 15 Radnych. Większością głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się” 

wniosek przyjęto. 

 

Na członków Komisji Konkursowej zostali zgłoszeni: 

1) Pani Gad Halina – jako Zastępca Przewodniczącego Komisji – wyraziła zgodę, 

2) Pani Kwiecień ElŜbieta – jako członek Komisji – wyraziła zgodę, 

3) Pani Chłodnicka ElŜbieta – jako członek Komisji – wyraziła zgodę, 

4) Pani Dziewanowska Anna – jako członek Komisji – nie wyraziła zgody, 

5) Pan Szczepański Włodzimierz – jako członek Komisji – wyraził zgodę. 

 

Przegłosowano zaproponowany skład Komisji Konkursowej: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 1. 

Głosowało 15 Radnych. Skład Komisji Konkursowej przyjęto większością głosów 

„za” przy 1 „wstrzymującym się”. 
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Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie ogłoszenia na terenie 

Gminy Strawczyn konkursu „CZŁOWIEK ROKU” z w/w poprawkami oraz 

uzupełnieniem składu Komisji i poddał pod głosowanie: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XV/119/08 z poprawkami. 

 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował Pana Wójta, Ŝe Rada Gminy udzieliła 

mu jednogłośnie absolutorium i z tego tytułu złoŜył gratulacje Panu Wójtowi. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – serdecznie dziękuję wszystkim Radnym. Moim 

marzeniem byłoby stworzyć taki budŜet i tak go zrealizować, aby wszystkie potrzeby  

i wnioski mieszkańców i Rady zostały zrealizowane, ale jest to nierealne.  

Mimo tego trzeba dokładać tyle wysiłku, ile jest moŜliwe, Ŝeby to robić co się da. 

Trudną rzeczą jest wybór co ma być pierwsze, poniewaŜ za kaŜdym wnioskiem jest 

człowiek. Wybierając jeden wniosek, część wniosków się nie wybiera i ci ludzie, 

którzy stoją za nie wybranymi wnioskami mogą się czuć, Ŝe nie widzi się ich potrzeb. 

To nie jest tak, widzi się te potrzeby, tylko, Ŝe niestety nie moŜna ich wszystkich 

zrealizować. 

Poza tym Ŝe do pracy wkładam wiedzę, to wkładam teŜ serce. Jeszcze raz serdecznie 

dziękuję Państwu za jednogłośne udzielenie absolutorium deklarując, Ŝe nie zmniejszę 

wysiłku w pracy na rzecz naszych mieszkańców.    

 

Ad. 7. g)  

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniŜek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Strawczyn. 
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Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował – na 

wspólnym posiedzeniu Komisja Rewizyjna i Komisja Gospodarki Komunalnej 

wypracowała następujące wnioski: 

- zmienić treść § 7 na: „Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Świętokrzyskiego”, 

- dodać § 8 o treści: „Uchwała wchodzi w Ŝycie po upływie 14 dni od ogłoszenia          

w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego z mocą obowiązującą 

od  1 września 2008 r.”, 

- wykreślić w § 3 pkt 1 część zdania o treści: „w ramach posiadanych środków 

finansowych przez organ prowadzący.”, 

 

Pan Karol Dostal – Kierownik Referatu ds. Oświaty, Spraw Obywatelskich                       

i Organizacyjnych wyjaśnił, Ŝe Rada Gminy przed podjęciem w/w uchwały musi 

zasięgnąć opinię Kuratorium Oświaty. Pismo w tej sprawie zostało wystosowane                 

i Kurator zakwestionował zapisy wymienione przez Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Przegłosowano wnioski – poprawki do projektu uchwały zgłoszone na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki Komunalnej: 

- za – 15, 

- przeciw – 0,  

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wnioski w sprawie poprawek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił obecnie 

obowiązujący tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć nauczycieli, którym 

powierzono stanowiska kierownicze, propozycje Wójta Gminy oraz wniosek Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Gospodarki Komunalnej: 
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Tygodniowy obowiązkowy wymiar zajęć  

Lp. 

 

Nazwa placówki stanowisko 
kierownicze 

Obecnie 
Propozycje 

Wójta Gminy 

Propozycje Komisji 
Rewizyjnej i 

Komisji Gospodarki 
Komunalnej  

1. Zespół Placówek Oświatowych                          
w Strawczynie                          

Dyrektor                              
Wicedyrektor 

1                                
7 

3                                                                                       
9 

 

3                                                                                       
9 

2. Zespół Placówek Oświatowych                           
w Oblęgorku                                                                                                                                 

Dyrektor                            
Wicedyrektor 

 

3                                   
9 

 

4                             
10 

 

4                             
10 

3. Zespół Placówek Oświatowych                            
w Promniku                            

Dyrektor                                                
Wicedyrektor 

 

5                        
9 

 

6                              
11 

 

6                              
11 

4. Szkoła Podstawowa                                  
w Korczynie 8 11 10 

5. Szkoła Podstawowa                             
w Niedźwiedziu 8 12 10 

6. Szkoła Podstawowa                                   
w Rudzie Strawczyńskiej 8 12 10 

7. Szkoła Podstawowa                             
w Chełmcach 8 10 9 

8. Publiczne Przedszkole                         
w Promniku 18 18 15 

 
 
Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący Komisji Samorządowej przedstawił 

wnioski Komisji w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze: 

- dla Dyrektora ZPO w Strawczynie – 2 godziny, 

- dla Wicedyrektora ZPO w Strawczynie - 8 godzin, 

- dla Dyrektora ZPO w Oblęgorku – 4 godziny, 

- dla Wicedyrektora ZPO w Oblęgorku – 10 godzin, 

- dla Dyrektora ZPO w Promniku – 6 godzin, 
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- dla Wicedyrektora ZPO w Promniku – 11 godzin, 

- dla Dyrektora SP w Korczynie – 10 godzin, 

- dla Dyrektora SP w Niedźwiedziu – 10 godzin, 

- dla Dyrektora SP w Rudzie Strawczyńskiej – 10 godzin, 

- dla Dyrektora SP w Chełmcach – 9 godzin, 

- dla Dyrektora Publicznego Przedszkola w Promniku – 15 godzin. 

 

Pan Przewodniczący obrad przedstawił wyliczenie ile uczniów w poszczególnych 

szkołach przypada na jedną godzinę zwolnienia i poinformował, Ŝe to kryterium nie 

jest doskonałe: 

                                                          obecnie                     przy propozycji Pana Wójta 

ZPO Strawczyn                                     15 18 

ZPO Oblęgorek                                     13                                           15 

ZPO Promnik                                        10                                           11 

SP Chełmce                                           14                                           17 

SP Niedźwiedź                                        9                                           16 

SP Ruda Strawczyńska                           8                                           14 

SP Korczyn                                             9                                           15 

Obecna propozycja Wójta zbliŜyła poszczególne szkoły. 

To kryterium nie jest doskonałe, nie da się wszystkiego ocenić jednoznacznie. Jednak 

przy podejmowaniu decyzji naleŜy wziąć pod uwagę dowóz dzieci, doŜywianie                

i prowadzone inwestycje. 

Są dwa wnioski Komisji, które się róŜnią częściowo, trzeba podjąć decyzję który 

wniosek powinien być głosowany pierwszy, który jest najdalej idący? Proponuję 

poddanie pod głosowanie wniosku Komisji Samorządowej, poniewaŜ Komisja 

Samorządowa w swoim zakresie działania ma sprawy oświaty. 

 

Pan Stanisław Gieroń – Wiceprzewodniczący Rady Gminy – chodzi o to, abyśmy 

dobrze zrozumieli głosowanie. Musimy określić, jeŜeli wniosek Komisji 

Samorządowej przejdzie – nie ma problemu, w przypadku, gdy nie przejdzie – jak 
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naleŜy to interpretować – czy przeszedł wniosek drugiej Komisji, czy propozycja 

Wójta? 

 

Pan Przewodniczący obrad wyjaśnił – jeŜeli nie przejdzie wniosek Komisji 

Samorządowej, będzie głosowany wspólny wniosek Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Gospodarki Komunalnej, natomiast propozycja Wójta jest propozycją podstawową. 

Wniosek będzie głosowany w całości. 

 

Pan Stanisław Gieroń -  Wiceprzewodniczący Rady Gminy – jeŜeli przejdzie wniosek 

Komisji Samorządowej – koniec głosowania, jeśli nie przejdzie głosujemy dalej. 

 

Pan Przewodniczący obrad – wtedy głosujemy wniosek Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Gospodarki Komunalnej – jeŜeli ten wniosek nie uzyska większości, przechodzi 

propozycja Pana Wójta i głosujemy cały projekt uchwały. 

 

Pan Mieczysław Nowek – Radny – złoŜył wniosek formalny, aby godziny dla 

dyrektorów poszczególnych szkół przegłosować oddzielnie. 

 

Wniosek poddano pod głosowanie: 

- za – 1, 

- przeciw – 5, 

- wstrzymało się – 9. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek został odrzucony większością głosów „przeciw”, 

przy 1 „za” i 9 „wstrzymujących się”. 

 

Przegłosowano wniosek Komisji Samorządowej: 

- za – 6, 

- przeciw – 2, 

- wstrzymało się – 7. 

Głosowało 15 Radnych. Większością głosów „za”, przy 2 „przeciw” i 7 

„wstrzymujących  się” wniosek przyjęto. 



17 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru zniŜek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Gminę Strawczyn z  w/w poprawkami i poddał pod głosowanie: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 2. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwała Nr XV/120/08 została podjęta wraz z poprawkami 

większością głosów „za”, przy 2 „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 7. h)  

Projekt uchwały w sprawie załoŜenia Szkolnego Schroniska MłodzieŜowego   

w Strawczynie.     

 

Pan Stanisław Gieroń - Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado podczas posiedzenia Komisji niektóre zapisy budziły moje wątpliwości. 

Szczególnie odnośnie etatów, Ŝe to Dyrektor Schroniska je ustala. Po głębszej analizie 

sądzę, Ŝe ten statut jest przewidziany dla Schroniska działającego samodzielnie nie            

w ramach Zespołu, więc w większości nie będzie miał on zastosowania w naszym 

przypadku. W tej chwili jest problem co z tym zrobić?  

Oczywiście Pan Radca prawny podpisał się pod tym, jak zwykle. Pojawił się 

problem….., jest szereg zapisów które wykluczają się. JeŜeli przyjmiemy, Ŝe 

Schronisko działa w ramach Zespołu, to pewne rzeczy są obligatoryjne, np. Dyrektor 

robi projekt organizacyjny i musi w nim ująć pewne stanowiska, a zgodnie z tym 

statutem, to dyrektor ustala. Są to rzeczy wykluczające się, jest szereg zapisów które 

nie są spójne ze sobą. Stoimy przed dylematem, w jakiej to formie podjąć? 

 

Pan Przewodniczący obrad – mamy podjąć 3 uchwały dotyczące Schroniska i powinny 

być spójne, ale nie są spójne. 

Przytoczył treść pktu 1 w rozdz. II projektu Statutu „Organem Schroniska jest 

dyrektor zatrudniony przez organ prowadzący” .  
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JeŜeli Schronisko będzie włączone do Zespołu Placówek Oświatowych, wtedy 

automatycznie Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych stanie się Dyrektorem 

Schroniska. RównieŜ niespójny jest zapis o powierzeniu wykonania uchwały 

Dyrektorowi ZPO, jeśli ma być zatrudniony Dyrektor przez organ prowadzący. 

PowyŜsze wątpliwości naleŜy wyjaśnić przed uchwaleniem Statutu.  

Zwrócił się z zapytaniem do Pani Sekretarz – czy Rada moŜe podjąć uchwałę                  

o załoŜeniu Schroniska, a nie przyjąć Statutu? 

 

Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy wyjaśniła, Ŝe podejmując uchwałę              

o załoŜeniu Schroniska, powinien być nadany teŜ statut nawet oddzielną uchwałą ale 

w tym samym dniu. 

Zaproponowała, aby w rozdziale II pkt 1 otrzymał brzmienie „Dyrektorem Schroniska 

jest Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Strawczynie”. 

 

Wniosek został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Stanisław Gieroń -  Wiceprzewodniczący Rady Gminy zgłosił wątpliwości, co do 

zapisu w rozdziale IV pkt 1, gdzie są wymienieni pracownicy Schroniska, z jego treści 

wynika, Ŝe oddzielnie będą zatrudnieni: recepcjonista i sprzątaczka. JeŜeli ma działać 

w ramach Zespołu, to jak się to ma do rzeczywistości? 

Poprosił o wyjaśnienie tego zapisu Panią Dyrektor ZPO. 

 

Pan Jadwiga ElŜbieta Błaszczyk – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych                     

w Strawczynie wyjaśniła, Ŝe Schronisko będzie czynne równieŜ w dni wolne od pracy, 

więc musi być zatrudniona sprzątaczka, powinien być teŜ recepcjonista. 
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Pan Stanisław Gieroń - Wiceprzewodniczący Rady Gminy złoŜył wniosek                            

o wykreślenie w rozdziale IV w zdaniu: „ Schronisko dysponuje etatami, w ramach 

których zatrudnieni są pracownicy stali tj.: dyrektor, recepcjonista, sprzątaczka.” 

wyrazu „dyrektor”. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał wniosek pod głosowanie: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny złoŜył wniosek o wykreślenie w rozdziale IV pkt. 4 

zdania o treści: „Na stanowisko dyrektora powołuje się nauczyciela – osobę                        

z przygotowaniem pedagogicznym”. 

 

Wniosek został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie załoŜenia Szkolnego 

Schroniska MłodzieŜowego w Strawczynie z w/w poprawkami i poddał pod 

głosowanie: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XV/121/08 wraz z poprawkami podjęto 

jednogłośnie. 
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Ad. 7. i)  

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/33/99 Rady Gminy w Strawczynie z dnia 30 kwietnia 1999 r. w sprawie 

Aktu ZałoŜycielskiego Zespołu Placówek Oświatowych w Strawczynie. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XV/122/08. 

 

Ad. 7. j)  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z miejsc noclegowych 

w Szkolnym Schronisku MłodzieŜowym w Strawczynie. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wnioski 

wypracowane na wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki 

Komunalnej: 

- w § 1 w tabeli zmienić tytuł czwartej kolumny na: „cena za jedno miejsce noclegowe 

w pokoju od 5 do 11 osób”. Nie moŜe pozostać dotychczasowy zapis „od 1 do 8 

osób”, poniewaŜ wcześniejsza kolumna dotyczy opłat za miejsca noclegowe od 1 

do 4 osób, 

- zwiększyć cenę dla pozostałych osób korzystających z noclegów w pokojach od 1 do 

4 osobowych z 14 zł do 15 zł w celu zróŜnicowania opłat. 

 

Pani Jadwiga ElŜbieta Błaszczyk – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych                  

w Strawczynie – Szanowni Państwo, chciałam Państwu zwrócić uwagę, Ŝeby do cen 

trochę ostroŜniej podchodzić. Dlaczego? Dlatego, Ŝe jest to Szkolne Schronisko 

MłodzieŜowe i ma kategorię II.  
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W Schroniskach działających w powiecie o kategorii I, cena w pokojach od 1 do 3 

osobowych jest 14 zł, w wieloosobowych 12 zł, a 1 zł dla młodzieŜy to jest bardzo 

duŜo. 

 

Pan Przewodniczący obrad wyjaśnił, Ŝe wniosek Komisji nie dotyczy młodzieŜy 

szkolnej, tylko odpłatności dla osób pozostałych -  podwyŜki z 14 zł do 15 zł. 

 

Wnioski Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki Komunalnej poddał pod 

głosowanie: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

korzystanie z miejsc noclegowych w Szkolnym Schronisku MłodzieŜowym                        

w Strawczynie wraz z poprawkami, który następnie przegłosowano: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XV/123/08 z poprawkami. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 minutową przerwę (od godz. 1245 do 1300). 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 7. k)  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad korzystania ze stołówek szkolnych 

oraz wysokości opłat za posiłki w szkołach, których organem prowadzącym jest 

Gmina Strawczyn. 
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Pani Anna Dziewanowska – Radna – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ja mam 

jedno pytanie – dlaczego jest zróŜnicowanie cen obiadów w róŜnych szkołach                    

i z czego to wynika? Jesteśmy na terenie jednej gminy a właściwie co szkoła to inna 

cena, np. w Gimnazjum Nr 1 w Strawczynie za jednodaniowy obiad jest 1,50 zł,                 

w Oblęgorku 1,20 zł, w Chełmcach 1,50 zł i w Promniku 1zł, a w Przedszkolu 1,70 zł. 

Rozumiem, Ŝe przedszkole jest jedno i jest trochę inną instytucją. Zastanawiam się 

dlaczego jest taki rozrzut w cenach obiadów w szkołach i z czego to wynika, czy                 

z ilości obiadów (im więcej tym taniej), czy z jakości? 

 

Pani Jadwiga ElŜbieta Błaszczyk - Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych                     

w Strawczynie – Wysoka Rado, nie da się tak ustalić jednej stawki, posiłki są róŜnie 

robione. Np. w Strawczynie dwa razy w tygodniu jest drugie danie, to nie jest tak, Ŝe 

przez cały tydzień jest tylko zupa, są teŜ desery. Sanepid teŜ wymaga Ŝeby jadłospis 

nie powtórzył się przez 10 dni.  

 

Pan Jarosław Kobiec – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chełmcach – poinformował, 

Ŝe w Chełmcach teŜ jest dwa razy w tygodniu drugie danie; do zup są dodawane 

dodatki (desery), drugie dania są mięsne. Ceny obiadów zaleŜą od jadłospisu. Nie ma 

Ŝadnych uwag od rodziców, Ŝe obiady są za drogie. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił wniosek 

Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki Komunalnej: w § 10 na końcu pktu 2 

dopisać „po uprzednim powiadomieniu placówki”. 

 

Po dyskusji, w której wzięli udział Dyrektorzy Szkól, Pani Dyrektor Przedszkola                  

i Radni uznano, Ŝe w/w wniosek jest słuszny i jest spójny z następnym punktem 

projektu uchwały. 

 

Przegłosowano wniosek Komisji Rewizyjnej i Komisji Gospodarki Komunalnej:                   

o dopisanie w § 10 pkcie 2 „po uprzednim powiadomieniu placówki”: 

- za – 15, 
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- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad 

korzystania ze stołówek szkolnych oraz wysokości opłat za posiłki w szkołach, 

których organem prowadzącym jest Gmina Strawczyn z w/w poprawką i poddał pod 

głosowanie: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XV/124/08 z poprawką podjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 7. l)  

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia 

do wprowadzenia zmiany w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Hucisko na obszarze gminy Strawczyn. 

 

Zapytań nie było. 

 

Projekt uchwały został przegłosowany: 

- za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 15 Radnych. Podjęto jednogłośnie Uchwałę Nr XV/125/08. 

 

Ad. 7. m)  

 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Strawczyn do Stowarzyszenia 

– Lokalna Grupa Działania „Dorzecze Bobrzy” oraz udzielenia pełnomocnictwa do 

pełnego reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu. 
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Pani Anna Dziewanowska – chciałam zachęcając wszystkich członków Rady do 

przegłosowania tej uchwały, poinformować, Ŝe na terenie województwa 

świętokrzyskiego działa w tej chwili 9 lokalnych grup działania. Z tego najbardziej 

pręŜne są 3 m.in.: „Kamienny Krąg” z okolic Ostrowca Świętokrzyskiego i „Dorzecze 

Bobrzy”. Więc nie powinniśmy mieć wątpliwości przystępując do tej Lokalnej Grupy 

Działania. Tym bardziej, Ŝe na terenie województwa świętokrzyskiego jest tylko 1 

gmina, która nie naleŜy do Ŝadnej Lokalnej Grupy Działania. Natomiast 8 nowych 

Lokalnych Grup Działania czeka na rejestrację Stowarzyszeń. 

Większość Gmin zrzeszonych w Lokalnej Grupie Działania „Dorzecze Bobrzy” 

naleŜy takŜe do terenu metropolitalnego Kielc. Jest to spójny teren, który będzie 

prawdopodobnie przewidywany takŜe w inwestycjach dotyczących samego miasta. 

Chciałam wyrazić opinię, Ŝe przystąpienie do Lokalnej Grupy Działania „Dorzecze 

Bobrzy” będzie wyłącznie z korzyścią dla naszej gminy. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 - za – 15, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0.  

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr XV/126/08 podjęto jednogłośnie.  

 

Ad. 8.  

Opinia w sprawie zmiany zagospodarowania terenu przeznaczonego pod 

Centrum Sportowo – Rekreacyjne w Strawczynku. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący Komisji Samorządowej przedstawił 

wniosek Komisji Samorządowej w sprawie zagospodarowania terenu przeznaczonego 

pod Centrum Sportowo – Rekreacyjne w Strawczynku - zostawić 6 torów na bieŜni, 

wybudować pływalnię tak, aby była moŜliwość przeprowadzania przynajmniej 

zawodów międzyszkolnych, w przeciwnym razie nie będzie zainteresowania. Hotel 

nie moŜe być budowany kosztem inwestycji, nie musi być bardzo blisko Centrum 

Sportowego, moŜe być trochę dalej. 
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Pan Przewodniczący obrad – mówimy o wydzieleniu działki pod hotel, jeŜeli chodzi   

o obiekty sportowe, to nie ulegają zmianie. Koncepcję zagospodarowania tego terenu 

zatwierdzała Rada Gminy i Wójt zwrócił się z prośbą, aby Rada wyraziła swoją 

opinię. Proszę o wypowiadanie się – Rada zaakceptuje, albo nie. Będzie zapis                    

w protokóle. 

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski – Radny przedstawił swoją opinię, nie Komisji, aby nie 

sprzedawać części terenu, tylko, Ŝeby to zostało w takim kształcie jak było przyjęte 

pierwotnie z amfiteatrem i zostawić te 6 bieŜni i wybudować obiekty tak jak miało to 

wyglądać, Ŝeby tego nie ograniczać. Zresztą 45 arów to nie jest niewiadomo jaka 

powierzchnia pod hotel, wybudować hotel na 45 arach i zrobić obejścia i parkingi to 

za mało. JeŜeli będzie zainteresowany inwestor, który będzie przewidywał zyski, to 

znajdzie odpowiednią powierzchnię i wybuduje hotel.  

ZłoŜył wniosek, aby nie sprzedawać terenu pod hotel, zostawić w takim kształcie jak 

było, nie pomniejszać, nie przesuwać. 

 

Pan Przewodniczący obrad – poinformował – powstanie takiego obiektu ma 

uatrakcyjnić Ośrodek, takie obiekty działają na zasadzie naczyń połączonych. Ktoś 

mając świadomość, Ŝe moŜe tutaj przenocować i spędzić więcej czasu, to zostanie. 

Natomiast, gdy takiego obiektu nie będzie, to będzie mniejsze zainteresowanie 

Ośrodkiem. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – moŜemy prowadzić działania w kierunku 

zachęcenia inwestora do zorganizowania terenów gdzieś obok. Nie musimy 

rezygnować z pewnych części Centrum Rekreacyjnego kosztem inwestycji 

zewnętrznej, bo to jest inwestycja zewnętrzna nie dla Urzędu Gminy bezpośrednio. 

Zabieramy coś co ma być przyszłością dla naszych dzieci, baseny, korty będą 

mniejsze.  

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – chciałam zapytać, czy jest juŜ inwestor 

zainteresowany ewentualnie tym terenem? Mnie się wydaje, Ŝe kolejność tego jest nie 
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taka, Gmina sprzedawała juŜ działkę z zastrzeŜeniem na co to ma być. Czy w tej 

chwili będziemy oferować działkę znowu z zastrzeŜeniem, Ŝe to ma być tylko                  

i wyłącznie na takie przeznaczenie, a nie inne. Wydaje mi się, Ŝe jest to kolejność 

nieodpowiednia, powinno się moŜe zachęcić potencjalnych inwestorów, Ŝe jest 

moŜliwość wybudowania w Strawczynie, czy w sąsiedniej miejscowości w okolicach 

Centrum Sportowo - Rekreacyjnego hotelu i wtedy Gmina moŜe ewentualnie pomóc      

w kupieniu działki, która jest w rękach prywatnych. Mnie się wydaje, Ŝe na tym 

powinno polegać tego typu działanie, a nie wysprzedawać teren. Sprzedać zawsze 

moŜna. Raczej skłoniłabym się ku temu, aby nie okrawać tego Centrum, Ŝeby jednak 

nie w pierwszym etapie, ale w drugim muszlę koncertową wybudować, bo to będzie 

wtedy taka całość sportowo - rekreacyjna. 

 

Pan Stanisław Marek Drogosz – Radny – za wstrzymaniem się od sprzedaŜy na razie, 

z wiadomości udzielonej przez Panią Kierownik Referatu Rozwoju Lokalnego, mamy 

propozycję dokupienia działek, to nielogicznie mi się wszystko składa, Ŝe to 

dokupujemy, to sprzedajemy. MoŜe byśmy wstrzymali sprawę tej małej działki, jeśli 

mamy dokupić inne. Określić przez fachowców co, gdzie, jak i jakiej wielkości. Sama 

sprzedaŜ nie jest natychmiast potrzebna i tak planuje się dokupienie działek. 

Proponowałbym wstrzymanie sprzedaŜy tego kawałeczka. 

 

Pani Anna Dziewanowska – Radna – mnie się wydaje, Ŝe są takŜe inne moŜliwości 

rozwiązania, czy zachęcenia inwestora, niekoniecznie gmina musi się wyzbywać 

terenu, są róŜne dzierŜawy wieczyste itd. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – proszę Państwa skąd pomysł wydzielenia                  

i zainteresowania inwestora tym terenem, Ŝeby wybudował hotel? Sprawa wyszła 

wtedy, gdy się okazało, Ŝe dostaliśmy na to zadanie pieniądze. Zespół jest 

niekompletny bez miejsca hotelowego, bez bazy gastronomicznej i bez hali, której              

w tej chwili nie moŜemy budować, bo nas nie stać, a gdybyśmy ujęli halę, to nie 

otrzymalibyśmy wsparcia. Trzeba odwlec czas budowy hali funkcjonującej cały rok. 
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To jest bardzo dobry pomysł, a ja nie zgadzam się z czymś takim, Ŝe uszczuplamy 

nasz majątek o 45 arów. Jeśli się znajdzie chętnego, potrafiłbym go zainteresować, aby 

zainwestował pieniądze, to by było bardzo dobrze, bo cały kompleks wtedy ma sens. 

Jedno drugie będzie napędzać. Nie moŜna myśleć, Ŝe teren na Trupieniu jest wielką 

atrakcją. Trzeba czynić zabiegi, aby ktoś się tym zainteresował. 

W dniu dzisiejszym był przetarg na przeprojektowanie, poniewaŜ obecny projekt jest 

nieaktualny. śeby rozpocząć te prace projektowe, musi być ułoŜenie poszczególnych 

elementów Centrum. JeŜeli dokonamy tego rozmieszczenia, to ten teren będzie inaczej 

wyglądał i odcięcie 45 arów nie uszczupli na tyle majątku, Ŝeby to nie mogło 

funkcjonować, a bardzo dobrze by było, Ŝeby ktoś wybudował ten hotel. śeby 

nieruchomości nie ubyło, stąd próba wykupienia części pola od sąsiada. Na razie jest 

to grunt rolny i moŜe zawsze zostać gruntem rolnym, bo tam jedynie by był ciąg 

spacerowy i to da tyle, Ŝe o 4 m nie trzeba będzie się odsuwać od granicy. Ten pomysł 

jest bardzo dobry, to wszystko moŜe zacząć funkcjonować jak będzie zrobione razem. 

Obiekt hotelowo - gastronomiczny ma sens i moŜe ktoś trochę z sympatii do miejsca, 

przede wszystkim mający pieniądze, moŜe się zainteresować tym i zrobić hotel. 

Państwo podejmują decyzję, ja mam uprawnienia do tego, aby zarządzać tym 

mieniem, ale zwracam się do Rady, Ŝeby podjęła odpowiedzialną decyzję, Ŝeby 

sprawę przemyśleć. Mieć i trzymać, to nie jest to, o co nam powinno chodzić, to ma 

Ŝyć, funkcjonować. Obawiam się tylko tego, Ŝeby znaleźć kogoś kto by przyszedł i 

zechciał wyłoŜyć swoje pieniądze na wybudowanie hotelu – to jest moja troska, a nie 

ubytek  45 arów. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – moŜe sprostuję, nikt tu nie twierdzi, Ŝe to jest 

kiepski pomysł, to jest bardzo dobry pomysł i wszyscy jednogłośnie się z tym 

zgodzimy. Złym pomysłem jest to, Ŝe uszczuplamy to Centrum Rekreacyjne. 

Przypuszczam, Ŝe inwestor nie będzie chciał inwestować w coś, gdzie jest malutka 

pływalnia, malutki teren. Rozbudujmy to, powiększmy. JuŜ ludzie narzekają na 

wielkość basenu w Nowinach, jeŜdŜą do Krakowa, bo jest tam duŜy Aquapark. To jest 

teraz mocą przerobową – duŜe elementy, gdzie moŜna się wykazać, a nie mini. Tu 

bym uderzył w duŜe elementy rozrywki, a sam hotel powstanie bez wątpliwości. 
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Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – ja wypowiadałem się na temat terenu – 

nieruchomości, a to jest zupełnie inna sprawa, dotycząca obiektów. Odejmując te 45 

arów wszystko się mieści, bo się przesuwa o 4 m na to jest dokumentacja, która 

zakłada, gdzie co jest rozmieszczone moŜna się zapoznać. Teraz, Ŝeby to wybudować 

trzeba oddzielić ten kawałek. 

Panu Raczyńskiemu prawdopodobnie chodzi o zmianę koncepcji samego basenu.  

W tej chwili jest zaprojektowany basen sportowy 25 m długości i 12,5 m szerokości. 

Mój pomysł, który jest do przedyskutowania zmierza w tym kierunku, Ŝeby 

ograniczyć część sportową ze względu na to, Ŝe na basenach sportowych nie ma 

obłoŜenia. Chodzi o to, Ŝeby zmniejszyć część sportową, a powiększyć część 

rekreacyjną dostępną dla wszystkich, nie tylko dla ludzi, którzy zajmują się sportem 

wyczynowo. 

Projektant przedstawi kilka propozycji. W Strawczynie nie wybudujemy basenu             

o 50 m długości, Ŝeby on miał obłoŜenie i ten 25 m teŜ nie będzie miał pełnego 

obłoŜenia, jeśli będzie jedynie sportowy. DuŜo większe obłoŜenie będzie miał basen 

rekreacyjny – dostępny dla wszystkich i na takim będzie moŜna nauczyć się pływać 

oraz urządzać zawody wewnętrzne - międzyszkolne, międzyklasowe. Jeśli ktoś będzie 

wyczynowo zajmował się pływaniem, to będzie jeździł do Kielc. 

 

Pan Jarosław Raczyński – Radny – nie chodzi mi o typowo wyczynowe obiekty, tylko 

o wielkość, Ŝeby ich nie zmniejszać. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – i o tym samym ja mówię. Proszę mnie nie 

podejrzewać o patrzenie do tyłu. 

 

Pan Tadeusz Kukulski – Radny – jestem za tym, aby dokupić grunty,             

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy moje pytanie brzmi – czy Rada akceptuje mój 

pomysł wydzielenia działki 45 arowej i zbycia jej jedynie pod obiekt – hotel                         

i gastronomia. 
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Pan Jarosław Raczyński – Radny – tam był przewidziany amfiteatr na koncerty, 

imprezy rekreacyjne - gdzie będą organizowane? 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – wtedy nie zrobimy amfiteatru, tylko przy 

basenie będzie palmiarnia. Zrezygnujemy z muszli amfiteatralnej, a imprezy będą 

odbywać się na stadionie. Projektant musi przedstawić kilka koncepcji, kto będzie 

zainteresowany, to moŜe przyjść indywidualnie i zapoznać się z tym. Tego nie da się 

przeanalizować na Sesji. Stara dokumentacja teŜ jest. Ponadto amfiteatr nie jest objęty 

pomocą finansową. Palmiarnia przy basenie będzie atrakcyjna, bardzo ciekawa. Na 

imprezy będzie wykorzystane boisko o powierzchni pełnowymiarowej i zaplanowane 

jest na widowni 1300 miejsc. 

 

Pani Ewa Wawrzeńczyk – Kierownik Referatu Rozwoju Lokalnego – przedstawiona 

lokalizacja obiektów sportowych i rekreacyjnych nie oznacza, Ŝe taka musi być. 

Chodziło tylko o pokazanie, Ŝe na tym terenie wszystkie obiekty się zmieszczą. 

Natomiast sama koncepcja pokaŜe jak będą rozmieszczone obiekty. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek – kto jest za zmianą 

koncepcji polegającą na wydzieleniu ok. 45 arów na konkretną inwestycję: 

- za – 6, 

- przeciw – 3, 

- wstrzymało się – 4.  

Głosowało 13 Radnych. Większością głosów „za”, przy 3 „przeciw” i 4 

„wstrzymujących  się” wniosek został przyjęty. 

   

Ad. 9. 

Przyjęcie raportów jednostek organizacyjnych gminy Strawczyn za 2007 r. 

 

Pani Jadwiga ElŜbieta Błaszczyk – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych 

w Strawczynie przedstawiła roczny raport Zespołu Placówek Oświatowych 

w Strawczynie za rok 2007 (w zał.). 
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Raport został przegłosowany: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Wiesława Jarząbek – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

przedstawiła roczny raport Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2007 r. 

(w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Henryka Cisowska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Rudzie Strawczyńskiej 

przedstawiła roczny raport Szkoły Podstawowej w Rudzie Strawczyńskiej za 2007 r. 

(w zał.).  

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani ElŜbieta Kwiecień – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Oblęgorku 

przedstawiła raport z realizacji zadań rzeczowych i finansowych Zespołu Placówek 

Oświatowych w Oblęgorku za 2007 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 
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- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Ewa Jakubczyk – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Korczynie przedstawiła raport 

z rzeczowej i finansowej realizacji zadań oraz planów na najbliŜszy rok i zamierzeń 

wieloletnich w Szkole Podstawowej w Korczynie (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Jarosław Kobiec – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Chełmcach przedstawił raport 

Szkoły Podstawowej w Chełmcach za rok 2007 (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani ElŜbieta Białek – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Niedźwiedziu przedstawiła 

roczny raport jednostki – Szkoła Podstawowa w Niedźwiedziu za rok 2007 (w zał.). 

Raport został przegłosowany: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 
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Pani ElŜbieta Gieroń – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Promniku 

przedstawiła roczny raport Zespołu Placówek Oświatowych w Promniku za 2007 r. 

(w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 11, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 1. 

Głosowało 12 Radnych. Większością głosów „za”, przy 1 „wstrzymującym się” raport 

przyjęto. 

 

Pani Justyna Wieczorek – Dyrektor Publicznego Przedszkola w Promniku 

przedstawiła roczny raport Publicznego Przedszkola w Promniku za 2007 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Halina Snoch – Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła raport 

roczny Gminnej Biblioteki Publicznej za 2007 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 
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Pan Karol Dostal – Kierownik Referatu Oświaty, Spraw Obywatelskich                                

i Organizacyjnych przedstawił roczny raport Zespołu Obsługi Szkół w Strawczynie za 

2007 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0.  

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Grzegorz Gad – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej przedstawił roczny 

raport z wykonania zadań rzeczowych i finansowych Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Strawczynie za 2007 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 12, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 12 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Bogdan Woźniak – Kierownik Gminnego Ośrodka Kultury przedstawił roczny 

raport Gminnego Ośrodka Kultury w Strawczynie za 2007 r. (w zał.). 

 

Raport został przegłosowany: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Raport przyjęto jednogłośnie. 
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Ad. 10. 

Przyjęcie sprawozdań z pracy Rady Gminy, Komisji stałych Rady Gminy, Rady 

Społecznej SZOZ i Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2007 r. 

 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Strawczynie za rok 2007 (w zał.). 

 

Zapytań nie zgłoszono. 

 

Sprawozdanie zostało przegłosowane:  

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał sprawozdanie z pracy Rady Gminy 

w Strawczynie za 2007 r. (w zał.) i poddał pod głosowanie: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Włodzimierz Szczepański – Przewodniczący Komisji Samorządowej odczytał 

sprawozdanie z pracy Komisji Samorządowej za rok 2007 (w zał.).  

 

Sprawozdanie zostało przegłosowane: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 
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Pan Arkadiusz Wilczkowski – Przewodniczący Komisji BudŜetu i Inwestycji odczytał 

sprawozdanie z pracy Komisji BudŜetu i Inwestycji za 2007 r. (w zał.).  

 

Sprawozdanie poddano pod głosowanie: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Pani Teresa Raczyńska – Przewodnicząca Komisji Statutowej odczytała sprawozdanie 

z pracy Komisji Statutowej za 2007 r. (w zał.). 

 

Sprawozdanie zostało przegłosowane:  

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał sprawozdanie 

z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2007 (w zał.). 

 

Sprawozdanie zostało przegłosowane: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Grzegorz Stępień – Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 

odczytał sprawozdanie z pracy Komisji Gospodarki Komunalnej za 2007 r. (w zał.). 

 

Sprawozdanie zostało przegłosowane: 
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- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Wiesław Piotrowski – Przewodniczący obrad i Przewodniczący Rady Społecznej 

SZOZ odczytał sprawozdanie z pracy Rady Społecznej samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie za 2007 r. (w zał.). 

 

Sprawozdanie przegłosowano: 

- za – 13, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 13 Radnych. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad. 11. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.  

 

Pan Przewodniczący obrad wyjaśnił, Ŝe w punkcie zapytania i interpelacje miał 

wystąpić przedstawiciel Rady Rodziców, ale nie przybył. Natomiast Pan Sienkiewicz 

wystąpił w imieniu własnym. Odpowiedź dla Pana Sienkiewicza będzie udzielona na 

piśmie. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk Wójt Gminy poinformował, Ŝe w sprawie korzystania z boiska 

szkolnego w Oblęgorku odpowie Pani Dyrektor ZPO w Oblęgorku jako osoba 

zarządzająca obiektem. 

 

Pani ElŜbieta Kwiecień – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Oblęgorku 

wyjaśniła – jestem wieloletnim nauczycielem, zawsze starałam się dbać o uczniów, 

aby było bezpiecznie. śeby korzystać z boisk i sali gimnastycznej musi być zawarte 

porozumienie o warunkach korzystania – chodzi o bezpieczeństwo. Dotychczas nikt          
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z młodzieŜy szkolnej, ani osób starszych nie zgłosił się do mnie, Ŝeby ustalić takie 

warunki i sposób korzystania, to jest jedna sprawa. Druga sprawa – to chodzi                

o bezpieczeństwo, nie ma jeszcze załoŜonych siatek na oknach sali gimnastycznej,              

a bramki są bezpośrednio ustawione przy oknach. JuŜ jest złoŜone zamówienie i firma 

zobowiązała się załoŜyć siatki do końca kwietnia. Kolejna sprawa – po zimie, po 

deszczach, koło bramki przy słupku zrobiło się wgłębienie i istniało zagroŜenie 

przewrócenia bramki, a zarazem nieszczęśliwego wypadku. Później kto będzie 

odpowiadał – Dyrektor szkoły. Usterka była zgłoszona do firmy „POCHBUD”, w tym 

tygodniu ta usterka została usunięta. Ponadto zasiana jest trawa, więc musi odrosnąć 

nie moŜna po niej deptać. Boiska na placu szkolnym są to boiska do: piłki ręcznej, 

piłki siatkowej, koszykówki i tenisa ziemnego. Natomiast nie ma boiska do piłki 

noŜnej i tam nie wolno grać w piłkę noŜną. 

MłodzieŜ przychodząc na boiska zostawia wiele puszek po róŜnych napojach. Ostatnio 

został zerwany parapet zewnętrzny z blachy. Za to wszystko kto będzie odpowiadał – 

młodzieŜ, dorośli, czy Dyrektor? Wydaje mi się, Ŝe Ŝeby korzystać z boiska muszą być 

określone zasady, warunki i osoba, która będzie odpowiadać za to, jak młodzieŜ                  

z obiektu korzysta. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – popieram słowa Pani Dyrektor, bowiem jest 

Kierownikiem obiektu i bierze całą odpowiedzialność za nieszczęśliwy wypadek na 

tym obiekcie. Nic nie stoi na przeszkodzie, Ŝeby zorganizować korzystanie przez 

młodzieŜ pozaszkolną z tych obiektów, ale musi to być unormowane. W tej sprawie to 

ta młodzieŜ powinna przyjść do Pani Dyrektor i ustalić warunki na jakich będzie 

korzystać z tych boisk.  

Odnośnie boiska do piłki noŜnej – jest piękny teren, w tej chwili nawierzchnia nie jest 

naleŜyta, ale dziś podjęta jest decyzja o zakupie sprzętu i na przestrzeni najbliŜszych 

2-3 miesięcy powierzchnię boiska doprowadzi się do takiego stanu, Ŝeby młodzieŜ 

mogła korzystać z boiska normalnego trawiastego.  

Na terenie naszego kraju w 95 % korzysta się z boisk trawiastych. Taki pęd za 

nowoczesnością, Ŝeby korzystać koniecznie z murawy chemicznej, nie jest tak do 

końca naszym wymysłem. 
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W Oblęgorku są warunki, Ŝeby młodzieŜ miała właściwe boisko, pozostaje sprawa 

naleŜytego utrzymania. MłodzieŜ teŜ powinna coś z siebie dać, choćby nawiązać 

kontakt z Kierownikiem Gminnego Ośrodka Kultury. Ta sprawa nie dotyczy tylko 

młodzieŜy z Oblęgorka, bardzo podobna sytuacja jest w Korczynie. 

 

Pani Ewa Jakubczyk – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Korczynie – występuję                

w obronie KoleŜanki, poniewaŜ od jakiegoś czasu borykam się teŜ z takim samym 

problemem. Ze względu na to, Ŝe młodzieŜ po południu korzysta z boiska szkolnego, 

to młodzieŜ szkolna z tego boiska nie moŜe skorzystać. śeby mogła skorzystać, 

nauczyciel wychowania fizycznego musi rano pozbierać stłuczone szkła.  

Na jednym z zebrań wiejskich młodzieŜ zarzuciła mi, Ŝe boisko jest niekoszone. 

Odpowiedziałam, Ŝe boisko będzie koszone w momencie, kiedy moja młodzieŜ będzie 

korzystać. Jeśli chcą, ja im to boisko udostępniłam po południu. Proszę przyjechać 

sprzętem, wykosić trawę i korzystać przez całe wakacje. Zepsuli płot, mają dostęp. Ja 

jestem zarządcą obiektu – nikt nie będzie o nic pytał, tylko ja poniosę 

odpowiedzialność. Na płocie nie mogę wywiesić tablicy: „zabrania się 

korzystania…”, bo ona zniknie w jednej chwili. Tylko taka tablica mogłaby mnie 

uchronić przed odpowiedzialnością, jeszcze częściową. Jest to problem, do którego 

trzeba podejść ze zrozumieniem. My nie zabraniamy, jeŜeli przyjdzie grupa 

młodzieŜy, złoŜy odpowiednią deklarację na piśmie i kaŜdy Dyrektor zgodzi się. 

 

Pani ElŜbieta Kwiecień – Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Oblęgorku 

poinformowała, Ŝe boisko jest ze sztucznej trawy i wymaga konserwacji. Na boisku 

jest Ŝwirek i piasek, pracownik szkoły musi wszystko posprzątać odpowiednimi 

szczotkami, dosypać piasku. Natomiast młodzieŜ przychodzi, pali papierosy, rzuca 

pety i zapałki, to się pali. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy – proszę Państwa, aby to nie było źle 

zrozumiane, Ŝe Dyrektorzy szkól, czy ja wymigujemy się od tego, Ŝeby uniemoŜliwi ć 

młodzieŜy korzystanie z boisk. To ma być uregulowane, nie moŜe być tak, Ŝeby 

Dyrektor placówki brał odpowiedzialność za to, nad czym nie jest w stanie 
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zapanować, bo musiałby w obiekcie przebywać 24 godziny. Na boisko przychodzi 

róŜna młodzieŜ, jeden pójdzie grać a drugi pić piwo, rzuci szkło, na następny dzień 

dziecko feralnie skaleczy nogę. Będą z tego konsekwencje – kto bierze za to 

odpowiedzialność – kierownik jednostki. Dlaczego chętni zainteresowani tym nie 

zgłoszą się do Dyrektora szkoły, dlaczego nie pójdą do Kierownika GOK-u? Proszę 

ich skierować, wesprzeć w tej sprawie. Podkreślam, to jest do korzystania przez 

wszystkich, tylko na ustalonych warunkach i zasadach.      

 

Pan Przewodniczący obrad przypomniał Radnym o obowiązku złoŜenia 

oświadczeń majątkowych, termin 30 kwietnia 2008 r. jest terminem ostatecznym. 

Konsekwencje są wszystkim znane.  

Ad. 12. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XV Sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1000, a zakończyła o godz. 1510. 

 

Protokołowała:   Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

Małgorzata Woźniak  Grzegorz Stępień   Wiesław Piotrowski 


